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Datum: 8 februari 2023

Geacht college,

De afgelopen jaren is het aantal internationale studenten in Groningen fors toegenomen, zowel in absolute 
aantallen als in percentages. Dit heeft meerdere jaren achtereenvolgens geleid tot problemen met het 
huisvesten van (internationale) studenten. De SP heeft hier vaak, in veel gevallen samen met anderen 
partijen, haar zorgen en bezwaren over geuit. Daarnaast heeft de SP oplossingen en alternatieven 
aangedragen zoals het bouwen van een studentenhuisvesting op Zernike en een stop op de groei of een 
beperking van de groei van het aantal internationale studenten. Ook vanuit de samenleving komen meerdere
signalen. Zoals het protest in het academiegebouw tegen het verdienmodel van de onderwijsinstellingen om 
zoveel mogelijk internationale studenten aan te trekken. Maar ook vanuit verschillende wijken en buurten 
waar de druk op de woningvoorraad zo toeneemt dat huisjesmelkers woningen opkopen en/of ombouwen 
om hier tegen ene hoge huurprijs zoveel mogelijk (internationale) studenten te huisvesten.

In de gemeenteraad van Groningen heerst al meerdere jaren de wens om grip te krijgen op het aantal 
internationale studenten dat naar Groningen komt. Hiervoor zijn meerdere bijeenkomsten georganiseerd 
samen met de Hanze Hogeschool en de Rijksuniversiteit Groningen. Tijdens deze bijeenkomsten stellen de 
onderwijsinstellingen zich begripvol op en geven aan dat zij samen met de gemeente Groningen tot een 
oplossing willen komen. 

De SP-fractie is dan ook verbaasd om in korte tijd te vernemen dat de Rijksuniversiteit Groningen1 en de 
Hanze Hogeschool2 niet voornemens zijn om de groei van het aantal internationale studenten te beperken. 

Naar aanleiding van bovenstaande en de eerdere vragen heeft de SP-fractie de volgende vragen:

1. Is het college met de SP-fractie van mening dat er een tijdelijke stop op de groei van het aantal 
internationale studenten moet komen? Zo niet, waarom niet? Zo ja, op welke manier zet het college hier 
zich voor in, zowel richting de onderwijsinstellingen als richting de minister?

2. Is het college met de SP-fractie van mening dat de uitingen in de media van de onderwijsinstellingen 
weinig begripvol zijn en weinig oog lijken te hebben voor de maatschappelijke impact, problemen en 
discussie in de samenleving? Zo ja, is het college met de SP van mening dat deze houding en uitingen 
tot een averechts effect kunnen leiden? Zo niet waarom niet? 

3. Is het college met de SP-fractie van mening dat de personeelstekorten in de techniek, ICT en 
gezondheidszorg een gevolg zijn van (respectievelijk) een tekort aan waardering, een tekort aan 
onderwijs en scholing, en een gebrek aan fatsoenlijke arbeidsvoorwaarden en beloning? Is het college 
met de SP-fractie van mening dat de gemeente en regio werkgelegenheid moet creëren voor de regio en
mensen uit onze regio moeten opleiden voor deze sectoren, in plaats van arbeidskrachten van heinde en
verre hierheen te halen? Zo ja, op welke wijze werkt het college hieraan? Zo niet, waarom niet?

4. Is het college met de SP-fractie van mening dat de toename van het aantal inwoners van de gemeente 
Groningen voor problemen in de volkshuisvesting zorgt en dat wij naast de reguliere toename van 
inwoners ook te maken hebben met de opvang van vluchtelingen, huisvesting van statushouders en 
kenniswerkers en arbeidsmigranten? En dat de jaarlijkste toename van het aantal internationale 

1 https://dvhn.nl/groningen/RUG-wil-afkicken-van-buitenlandse-studenten-28091534.html
2 https://dvhn.nl/groningen/Hanze-tegen-wervingsstop-buitenlandse-studenten-28218559.html 
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studenten deze volkshuisvestingsproblemen verergeren? Zo ja, wat doet het college om hier grip op te 
krijgen en een balans te vinden? Zo niet, waarom niet?

In afwachting van uw antwoorden. 

Jimmy Dijk
SP
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